
Styrelsemöte v. 7

Datum: 2023-02-07

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus
Hellström, Axel Hamliton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Ella Kennebäck valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Linus: UTN täker inte signa vidare me hitract men de spelar inte jättestor roll för oss änd̊a. DV har f̊att
kontraktsmall av orbi där det st̊ar mest vad vi f̊ar tillg̊ang till. Detta kontrakt känns bättre än hitract d̊a orbi
l̊ater oss vara mer fria samt kunna g̊a med vinst.
Johan: Pubrunda 2 mars, Bärsittning i mikrorummet (inte v̊ar bokning, utan bärs) n̊agon g̊ang. Även ringt
till bridgens och f̊att in en biomed sittning med n̊agra andra sektioner.
Ella: Lägger ut saker p̊a hemsidan, Leon har fixat s̊a sidan är p̊a engelska.
Filippa: Ingen tillg̊ang till facebook gruppen: Ska ta det me Ella.
Emil: 20 februari masterr̊ad (dvs Alla DV masterprogramm), skulle vara bra om styrelsen visade upp sig och
berätta att hemsidan är p̊a engelska och det är där som framtida evenemang läggs ut.
Samuel: FUM (fullmäktige möte) möte nästa vecka. Gjort en budget för tjänster som ska till Johannes, just
nu är det inräknat för 2 spelkvällar, en syjunta och flotten. Axel ska skicka kvittot för hoodiesarna till Samuel.
Räknade ihop swishbetalnigar fr̊an fooajén: ser generellt bra ut.
Axel: Husr̊ad: gick igenom att SOL som st̊ar för spelen i huset ska flytta in s̊a m̊anga spel som det g̊ar till
allmännrummet s̊a man inte behöver fr̊aga om tillg̊ang varje g̊ang man vill använda dom och utöver detta ska
även det allmänna rummet inredas.
Robin: Ska p̊a ordförande möte imorn, Q+ vill att styrelsen ska visa upp sig p̊a inspodagen (12 maj).
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Lägerhyddsvägen 2
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5 Mötesfr̊agor

Overaller

P̊a grund av omständigheter kring kr̊angliga beställningar för DV:s ovvar har det tagits upp och bestämts att
framtida ovvar kommer utg̊a ifr̊an ett och samma tryck i 10 år. Detta kommer inte bara vara smidigare utan
även mer ekonomiskt d̊a alla ovvar med detta tryck kommer att g̊a att säljas för alla framtida reccar framöver.
Efter 10 år kommer det trycket att bytas ut mot ett nytt tryck. Det nya trycket kommer att tas fram med
en tävling inom dv där DV studenter och DV alumner f̊ar skapa, framföra och rösta om det bästa framtida
trycket som ska st̊a p̊a baksidan. Utöver detta kommer framtida DV-reccar f̊a skapa ett eget märke istället
för att skapa ett eget tryck, detta märke kommer vara större än ett standardmärke. Nästa batch av ovvar ska
dock beställas s̊a tidigt som möjligt för att säkerställa att de kommer levereras i tid till nästa reccemottagning.
Preliminärt beslut är att tävlingen för det nya trycket ska vara klart ca slutet av april s̊a att de kan beställas i
tid för reccemotaggningen (3-4 m̊anader leverans).

6 Övriga fr̊agor

Kortterminal:
Köper kortterminalen iZettle, liten s̊a att master kan köpa ovvar, men inte för kylen och frysen. Styrelsen

och trustees kan f̊a möjlighet att sälja p̊a iZettle.
Ovve-tävlingen:

Robin fixar utkast om förslag p̊a tryck. Deadline för o skicka in är preliminärt 20 mars.
Kv-bankkonto:

När f̊ar kv tillg̊ang till bankkontot? ska ge när det behövs, alternativt att kv f̊ar ett eget konto. Samuel ska
checka om det g̊ar Och koppla en swish till det.
Högtalare:

Samuel ska kolla om man f̊ar momsa p̊a högtalaren styrelsen ska köpa.
Q+:

Har man tidigare bett medlemmar i Q+ att söka till styrelsen? Svar: nej inte direkt, f̊ar bli bättre p̊a det.

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 13:10

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Ella Kennebäck
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